
 

                                                                                                                    

 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
22.08.23 kl.17.15-18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Pia Jakobsen, Tommy 

Christensen, My Sunshine, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen 

(medarbejderrep.), Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (formand) og 

Laura (næstformand)  

Fraværende: My, Mathilde, Signe 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

  

2. Godkendelse af referat   

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Opfordring til at gå til 

lærere i forhold til 

forespørgsler, dialog eller 

”klager”. 

Vi vil gerne opfordre forældrene til 

at de kontakter de faste voksne 

omkring deres børn først, hvis/når 

der opstår spørgsmål/ undring 

omkring dagligdagen. Vi har oplevet 

at forældre har kontaktet ledelsen 

eller forvaltningen, uden først at 

have været i dialog med det 

pædagogiske personale. Det er 

lærerne/pædagogerne, som kender 

børnene bedst og derfor dem der 

har nemmest ved at svare på 

spørgsmål.  

Skolebestyrelsesmedlemmerne 

tager det med til forældremøderne i 

klasserne.   

• Dagens børnetal 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

233 indmeldte børn. 119 er fra eget 

distrikt og 114 kommer fra andre 

distrikter.  

 

• Møllehuset/lokaler 

Vi har fået flere elever i Møllehuset 

– og er nu oppe på 10. De kan ikke 

være i lokalerne og vi har derfor 

besluttet, at der bliver rykket rundt i 

SFO, så MH får tre lokaler og 

garderoben flyttes og bruges til 

legerum – og KREA kommer i 

billedkunst. Alle arbejder på højtryk 

og har budt ind positivt.  

• Vakante stillinger  

Vi har flere stillinger ude. 

Ansættelsessamtaler på torsdag til 

en lærer i 05. 10 har søgt. Feedback 

at vikaren, der er på lige nu, 

fungerer godt.   

Vi har to stillinger til Møllehuset 

ude, der er en uge til frist og pt. 7 

ansøgninger.   

Claus har opsagt sin stilling, og 

stillingsopslag kommer ud i morgen 

– og en lærerstilling til 69 kommer 

ud, ligeledes i morgen.  

• Kort info om økonomi 

Det ser ud som det skal. Vi 

balancerer – vores forbrugs% er fin 

lige nu. Der er ”lidt penge”, som vi 

lige nu er ved at bestille varer for.  

 

• Parkeringspladsen  

Vi har fået ny parkeringsplads.  

Udfordring med bussen. Den kan 

ikke komme rundt.  



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

- Forældre 

- Elever 

- MED 

- Andre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Signe/Pia 

 

 

 

 

Forældre 

 

Elever 

Der mangler markering og 

opstrengning.  

Opfølgning d. 6/9 – kl. 10.00 en SB-

repræsentant er velkommen til at 

deltage.  

 

• Trivselskontor 

Charlotte er nu trivselsvejleder på 

skolen og har lavet et trivselskontor. 

Samtaler med enkeltbørn og 

indsatser i klasserne.   

 

Medarbejder: 

 

 

 

 

 

Forældre:  

 

Elever:  

MED:  

 

 

Andre:  



 

                                                                                                                    

 

 

4. Budget i balance  Besøg af Morten, Kirsten og Kim.  

Snak om hørringsbrev fra bestyrelsen 

som sendes til politikkerne inden 

budgetseminar.  

5.  Evt. Alle  

6.  Punkter til næste møde Alle Alkoholpolitik 

Fremtid for boden 

 

7.  Personfølsomt Ledelsen  Nej 

 

Næste møder: 26/9 23 – 24/10 23 – 21/11 23 – 12/12 23 – 30/1 24 – 27/2 24 – 23/4 24 – 

28/5 24 – 18/6 24  

 

 


